
 

 
Aan de agenda commissie, 
 
Betreft: Verzoek bijeenkomst oude Minkematerrein 
 
Op de Politieke Avond van 21 januari is de Jaarbrief Wonen behandeld. Deze RIB was ter 
informatie aan de raad gestuurd over de huidige stand van zaken met betrekking tot wonen. 
De heer Berk sprak deze avond in en gaf een korte toelichting over het plan dat door het 
Ouden Huis en Fivente ingediend is bij het college en ter kennisname is gebracht aan de 
gemeenteraad. Ook is door meerdere fracties gezien de vergadertijd slechts kort ingegaan 
op dit plan. 
Deze avond leende zich dus niet om hierover verder met elkaar in discussie te gaan.  
De opmerkingen van wethouder De Weger gaven alleen nog meer verwarring en aanleiding 
om nu de agendacommissie te vragen om de bestemming van het oude Minkematerrein 
apart op de agenda te zetten. 
 
Dit geeft de raad meer tijd om te horen welke ideeën en plannen het college heeft en of dit 
past in dat wat de gemeenteraad voor ogen heeft. 
Op deze avond past het dat initiatiefnemers een inhoudelijke toelichting geven, de bewoners 
uit de omgeving worden uitgenodigd en een delegatie vanuit ingeschreven inwoners. 
 
Met een vriendelijke groet, 
 
Hendrie van Assem, fractievoorzitter Inwonersbelangen. 
Lenie van Leeuwen, fractievoorzitter LijstvanderDoes 


